

Financial Offer: Supply & Distributing Hygiene Kits for COBID-19 in Al Hol and Roj Capms in North East SYRIA

العرض المالي: تجهيز و توزيع مواد معقمة للوقاية من فايروس كورونا في مخيمي الهول و روز في شمال شرق سوريا

#	Item Description For (1) Hygiene Kit package	Unite	QTY	Unite Price (USD)	Total Price (USD)
1	Hand Sanitizer Gel: <ul style="list-style-type: none"> Minimum 70% to75% Alcohol. Size 250 ML. Kills 99.9 %of Germs. Ingredients: (Ethanol, Aqua, carbomer, AMP, Propylene glycol, perfume, water). Good Quality 	Each	2		
2	Bar Soap: <ul style="list-style-type: none"> Size 132g or More. Extra moisturizing Good quality 	Each	4		
3	Hand Towel: <ul style="list-style-type: none"> Size (90 x 45 cm). Good Quality 	Each	2		
4	Brochure /Poster: (As per attached Samples) <ul style="list-style-type: none"> Size (A4 paper). Type Color & Glassy paper, Stronger than Normal paper & don't affect by Rain. Print Type (1) Kurdish, (1) Arabic & (2) English. Language Type (1) Kurdish, (1) Arabic & (2) English. Print each language in one paper (both side printing). Good quality 	Each	3		
5	Packaging: <ul style="list-style-type: none"> Size (35 x 25 cm). Type Resistant fabric bag. Good quality 	Each	1		
Cost for (1) One Hygiene Kit package in (USD)					

Total Cost for (92,780) Ninety-Two Thousand Seven Hundred Eighty Hygiene Kit package in (USD)	
--	--

Does your company have the ability to supply and distribute 18,556 within Ten (10) days?

هل لدى شركتكم القدرة على تجهيز و توزيع 18,556 خلا عشرة (10) أيام؟

Yes/ نعم	No/ لا
----------	--------

NOTE:

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. The Distribution will be done as per the plan list of Locations & Quantity.
4. The supplier/ contractor should submit a sample of any item before Distribution.
5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity plan attached.
6. After Sign the contract the Quantity for 1st week must be ready for distribution.
7. After Sign the contract , the total quantity of the contract must be available in the stock/warehouse of the supplier.

ملاحظة:

1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
3. مواقع التوزيع و الكميات حسب خطة الجدول أدناه .
4. يجب على المورد / المقاول تقديم عينة من أي عنصر قبل التنفيذ.
5. الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و توزيع للمواقع حسب جدول الخطة المرفق.
6. عند التعاقد على المجهز / المقاول تجهيز/تحضير الكمية المطلوبة للاسبوع الاول للتوزيع.
7. عند التعاقد على المجهز / المقاول ضمان كامل الكمية المتعاقد عليها والمطلوبة في مخازن الشركة وان يكون جاهز للتوزيع.